
Trobem-nos a Balada

Dia: 6 d’agost de 2022

Hora: 12:00h

Lloc: Porxo del Carrer Sant Cristòfol

Assistents:

Adam Tomàs

Carla Bonfill

Miquel Subirats

Tomàs Bertomeu

Pau Cid

Inés Martí

Iris Castell

Núria Pla

Agustí Tirado

Veïnes i veïns del barri del barri de Balada

Persona tècnica

Kevin Bernal. Tècnic de Participació Ciutadana. 



Adam comença fent una breu introducció per parlar del format de l’assemblea i passa el torn de

paraula als veïns i veïnes del bari.

-Una veïna demana que els veïns de Balada puguin tornar a tenir accés de forma pactada a l’antic

local que ara és la residència d’artistes del Pati. Explica que hi ha problemes també quan la gent

marxa, que deixen finestres obertes i llums obertes també. Adam diu que hi ha una persona que

podria  passar  a  comprovar  quan  els  artistes  marxin.  Es  compromet  a  assignar  una  persona

responsable, Edgar, i que els veïns i veïnes tinguen el contacte per poder organitzar-se l’ús de l’espai.

-Una veïna reclama que hi ha una zona de carrer prop de casa seva que està per asfaltar. Explica

també que no hi ha voreres en condicions. Els cotxes passen per damunt les voreres i fan malbé

les coses.  Adam diu que per elements de protecció s’hauria de concretar un dia per fer una visita i

mirar-ho amb les persones responsables. El tema de l’asfalt s’anota per a la següent partida, es pren el

compromís. Explica també que hi ha un pont de pedra que és un atractiu turístic però que està

molt  malmès,  que  seria  bo  reparar-ho.  Adam  es  compromet  a  comentar-li  al  president  de  la

comunitat, per veure com ho poden solucionar. 

-Un veí demana que es canviï l’enllumenat de la zona, que està molt malament, aprofitant que a

la resta de la ciutat s’està canviant tot. Hi ha fanals que no funcionen tampoc. Adam explica que, si

l’enllumenat de Balada és competència d’Amposta, entren dins al paquet que estan canviant.  Demana

també que l’Ajuntament d’Amposta li demani a l’Ajuntament de Sant Jaume si és possible millorar

el funcionament de la depuradora, que no depura en condicions. Adam ho traslladarà al Consell

Comarcal, que creu que és qui gestiona les depuradores. El veí diu que quan netegen la depuradora

deixen les deixalles allà mateix i no se les enduen. 

-Un veí demana si es poden reparar uns clots que hi ha a l’entrada de Balada. Carla demana que,

en acabar l’assemblea, la portin al lloc per ensenyar-li i així traslladar-ho. 

-Una veïna reclama que hi ha problemes amb la numeració dels carrers, ni les ambulàncies ni les

persones que reparteixen paquets poden fer la seva feina ben feta perquè no hi ha numeració a

les cases. Explica que es va adquirir el compromís de posar-ne i encara no s’ha fet. Cadascú ha

ficat el número que ha volgut. Adam es compromet a passar nota a la persona responsable. També

demana la finalització de les obres del porxo, que estan per acabar. 

-Un veí demana que a la residència d’artistes es puguin fer tallers quan no hi hagi ningú i l’espai

estigui disponible. Adam diu que seria ideal que les propostes vinguessin de baix cap a dalt, és a dir,

que siguin propostes dels propis veïns i veïnes.



-Un veí explica que hi ha un problema greu amb l’aigua, gairebé no n’hi ha, creu que es deu a que

fan falta per a la temporada d’estiu. Adam explica que hi ha un problema amb les canonades, que

són de polietilè i molt velles, hi ha un 50% de pèrdua d’aigua. Val molt reparar-la i volen acollir-se a

una línia de subvencions per poder-ho fer. Explica també que el nou dipòsit d’aigua pot ajudar. 

-Una  veïna  pregunta  per  la  fibra  òptica,  si  hi  ha  previst  que  arribi.  Adam  explica  que  el

desplegament de la fbra òptica depèn de l’operador, no de l’Ajuntament. Si hi ha una demanda de

diverses persones és més fàcil que la portin. Però en tot cas es compromet a preguntar-ho.

-Una veïna explica que el baladre està en perill, ja que algú va plantar diverses plantes prop de la

soca. Aquestes plantes necessiten més aigua que el baladre i això li està fent mal. La regidora de

Zones Verdes, Carla, comenta que li traslladarà a l’Ajuntament de Sant Jaume per a que ho miri.

Adam explica que a la propera assemblea es convidarà algú de l’Ajuntament de Sant Jaume. 

-Una veïna explica que s’hauria de reduir la velocitat i la senyalització a l’entrada de Balada, ja

que hi ha hagut més d’un ensurt.  Adam es compromet a traslladar-ho a la Generalitat, ja que la

carretera és de la seva competència. 

-Una veïna explica que la séquia té una fuita d’aigua i s’ha de netejar. Adam explica que la séquia

és de la comunitat de regants i que els hi traslladarà. 
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